



FLYER

AFTER 30 YEARS A NEW PAGE IS TURNED

BENETEAU has chosen a historical date to show its new Flyer models. It will be the 30th anniversary of the first Flyer designed by André Bénéteau; architect behind the BENETEAU success story, whose innovative spirit still permeates the company's collective memory. This historical allusion to the creator also marks the beginning of a new story, again based on innovation, with high-performing and seaworthy boats, the most comprehensive equipment, subtle details and a world-renowned signature. Over the years, our customers have always been drawn by the appeal of clean fluid lines, attractive decors and the attention paid to appearance and details.

APRÈS 30 ANS D'HISTOIRE UNE NOUVELLE PAGE S'ÉCRIT

Pour présenter ses nouveaux modèles Flyer, BENETEAU a choisi une date historique qui correspond aux 30 ans du premier Flyer dessiné par André Bénéteau, architecte de la success story BENETEAU, dont l'esprit d'innovation imprègne toujours la mémoire de l'entreprise. Ce clin d'œil historique au créateur marque ainsi le début d'une nouvelle histoire appuyée encore sur l'innovation. Des bateaux marins et performants, un équipement des plus complets, des détails subtils et une signature mondiale. Au fil des ans, les clients ont toujours été séduits par la fluidité des lignes, l'esthétique des décors et le soin apporté tout à la fois au look et aux détails.



Today again, BENETEAU places passion and innovation at the heart of its craft to make its boats more elegant, competitive, seaworthy and affordable. The sustained success of the Flyer range, which marked the history of the Yard and whose name is associated with quality and innovation, continues with a line completely redesigned on a 6 metre concept; a modern stylishly designed innovative boat available in 3 versions with different features, but whose philosophy is identical.

Aujourd'hui encore, BENETEAU place la passion et l'innovation au cœur de son métier pour rendre les bateaux plus élégants, plus compétitifs, plus marins et plus accessibles. Le succès confirmé de la gamme Flyer, qui a marqué l'histoire du Chantier et dont le nom est porteur de qualité et d'innovation, se poursuit avec une gamme complètement repensée autour d'un concept de 6 mètres, un bateau moderne et innovant, au design épuré, qui se décline en 3 versions aux fonctions différentes mais à la philosophie identique.

BE FLYER